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Z á p i s n i c a 

c á t u m b 19. 9. 2023

P ro g r a m : 
1. Úvod
2. Personálne zmeny na oddelení školstva
3. Navýšenie dotácie pre športové kluby v 2. zmene rozpočtu
1M Žiadosti o poskytnutie dotácie
S. Plánované športové podujatia
6. Príprava rozpočtu na rok 2024
, M Rôzne
8. Záver

Účasť členov:
PRÍTOMNÍ:

Za ms ú 9 

NEPRÍTOMNÍ:
PRIZVANÍ:

Oliver Búza, MUDr. Iveta Fulková, Mgr. Rastislav Javorský, Dušan Hrebík, Mgr. Marek Baláž,
PaedDr. Dávid Demečko,

garant PaedDr. Ing. Jozef Mitra, MBA, samostatný odborný referent oddelenia školstva,
zapisovateľka Ing. Dana Mrnková, samostatný odborný referent oddelenia školstva
Mgr. Peter Potenga, Mgr. Július Straka - ospravedlnili sa
Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ - neprítomný, ospravedlnil sa

K b o d u e 

Predseda komisie športu Oliver Búza privítal prítomných členov komisie. Z celkového počtu členov komisie 8
bolo prítomných 6 členov, predseda komisie konštatoval, že komisia je uznášania schopná. Oboznámil komisiu
s programom zasadnutia a navrhol do programu doplniť bod týkajúci sa navýšenia dotácie pre športové kluby
v 2. zmene rozpočtu. Prítomní jednohlasne odsúhlasili zmenu programu zasadnutia. Následne predseda
komisie otvoril rokovanie komisie športu.

K b o d u j 

Predseda komisie športu požiadal Ing. Danu Mrnkovú, aby informovala o personálnych zmenách na oddelení

školstva, keďže tieto sa dotkli aj komisie športu. Ing. Mrnková oboznámila komisiu športu so zmenou na

pracovnej pozícii vedúcej oddelenia školstva. Od 1.8.2023 na túto pozíciu nastúpila Mgr. Júlia Čurillová.

Od 1. 9. 2023 na pozíciu samostatného odborného referenta oddelenia školstva nastúpil PaedDr. Ing. Jozef

Mitra, MBA. Jedná sa o doplnenie stavu zamestnancov na oddelení školstva v súvislosti s plánovaným

odchodom Mgr. Dany Kováčovej do dôchodku a taktiež v súčasnosti so zastupovaním Ing. Idy Bdžochovej

počas čerpania MD a RD. PaedDr. Ing. Jozef Mitra, MBA sa od 1.9.2023 stáva súčasne garantom pre komisiu
športu a zapisovateľom bude Ing. Dana Mrnková do návratu Ing. Idy Bdžochovej.
Prítomní vzali tieto informácie na vedomie.



K bodu 3
Predseda komisie oboznámil prítomných s návrhom na navýšenie rozpočtu mesta na rok 2023 na dotácie pre
športové kluby na celoročnú činnosť o 30 000,- Eur. Zároveň predložil návrh na poskytnutie dotácii podľa

priloženej prílohy.

Dušan Hrebík vyjadril spokojnosť s predloženým návrhom a celkovo so zmenou koncepcie financovania

športových klubov, ktorú navrhol a spracoval Oliver Búza pred niekoľkými rokmi.

Mgr. Rastislav Javorský vzal na vedomie túto informáciu, ale poznamenal, že 3 najsilnejším športovým klubom
mala ísť vyššia finančná čiastka, ale nakoniec sa rozhodlo, že to bude menej a že navýšená suma sa prerozdelí

iným spôsobom t.j. podľa prijatej koncepcie financovania športu.

Mgr. Marek Baláž uviedol, že by bolo potrebné sa porovnať s inými, približne rovnako veľkými mestami ako je
naše, koľko sa dáva na dotácie pre športové kluby tam a v čom sú iní, že napr. Michalovce dokážu dať veľké

dotácie a naše mesto nie.

Oliver Búza predložil členom komisie spracovaný materiál o celkovej podpore športových klubov zo strany
mesta, či už priamej alebo nepriamej, za rok 2022, kde bola táto suma vyčíslená vo výške 1 249 278,- Eur.

Ing. Dana Mrnková uviedla, že každé mesto má inú štruktúru organizácií, či už zriadených, založených a pod.
a tým aj iné výdavky. Je pravdou, že Michalovce na dotácie dávajú cca 1 mil. Eur ročne, z toho športové tvoria
dosť veľkú časť. Ale napr. nemajú CVČ ako naše mesto, dávajú dotácie na činnosť rôznym združeniam
a organizáciám, inak je v meste riešený komunálny servis. Michalovce však aj vstúpili do hokejového
športového klubu a futbalového športového klubu ako spoluzakladateľ občianskeho združenia. Opäť je tu iná
forma financovania. Niekde kluby z dotácií platia prenájom športovísk, niekde majú zverené športoviská do
správy a dostávajú na ich prevádzku dotáciu z mesta, niekde majú možnosť využívať športovú infraštruktúry za
symbolickú cenu. Preto nie je možné bez znalosti miestnych pomerov porovnávať financovanie športových

klubov v rámci miest.

Uznesenie č. 9/2023
Komisia športu odporúča poslancom MsZ schváliť poskytnutie dotácii pre športové kluby podľa predloženého

návrhu:
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1. Hokejový klub Spišská Nová Ves 180 000,00 85 469,00 10 472,00

2. FK Spišská Nová Ves 121 000,00 57 811,00 7 083,00

3. BK 04 AC LB Spišská Nová Ves 100 000,00 40 672,00 4 983,00

4. Volejbalový klub Snišská Nová Ves 10 000,00 7 427,00 924,00

5. ŠK basketbalu dievčat S išská Nová Ves 14 000,00 9 010,00 1 101-,00

6. Hockev dub Spišská Nová Ves (ženy) 13 000,00 2 927,00 359,00

Floorball club Young Arrows Spišská Nová
7. Ves 13 000,00 5 077,00 612,00

./



8. ŠK FbK Kométa Spišská Nová Ves 16 000,00 8 425,00 1 015,00
9. Mestský šachový klub 2010,00 1 232,00 148,00

SPOLU 
218 050,00 26 700,00

K ta egoria sportove u ty - sport Je not ivci

Poskytnutá
Výška dotácia na

základe Návrh nap.
Názov športového klubu požadovanej

uznesenia poskytnutieč. dotácie na
rok 2023 MsZ dotácie

č. 23/2022
z 15.12.2022

1. Športový klub STEZ 9 500,00 1 610,00 196,00
2. Tenisový klub Spišská Nová Ves 20 000,00 10 020,00 1 258,00
3. Džudo klub Spišská Nová Ves 3 000,00 1113,00 137,00
4. Klub plávania 3 500,00 1 597,00 201,00
5. ľf Tatran S 000,00 2 510,00 268,00
6. Karate Klub IGLOW 9 700,00 7 289,00 900,00
7. Športový klub Iglovia [triatlon) 3 500,00 2 811,00 340,00

'kl b . d ľ

SPOLU 26 950,00 3 300,00

Hlasovanie za návrh uznesenia:
ZA: S PROTI: O ZDRŽALI SA: 1

K bodu 4

K 19. 9. 2023 boli doručené mestu Spišská Nová Ves žiadosti:
P. č. Názov organizácie Celkové výdavky Požadovaná Účel

suma
1. Tenisový klub 1901 SNV 2 OOO,-€ 1 OOO,-€ Organizácia Majstrovstiev SR

seniorov kategória 35+, na
materiálne zabezpečenie,
prenájom zariadení a predmetov,

-2.!:Qp_i!_gá cia2. Les pre ľudí. o.z. 450,- € 400,- ( Na úpravu lyžiarskych tratí
v areáli Grajnár3. Hockey club, SNV S 673,17 ( 1 OOO,-€ Organizácia turnaja o pohár
primátora mesta Spišská Nová
Ves vrátane sústredenia ako
športovej prípravy hokejistiek, na
medaily a trofeje, ceny,
propagáciu, materiálne
vybavenie, ubytovanie

4. Futbalový klub SNV 2 270,-( 710,-€ Organizácia 28. ročníka Memoriálu
Andreja Franka, na nájom objektov,
prenájom zariadení a predmetov,
materiálne vybavenie najmä ceny,
ocenenia, diplomy, na propagáciu,
služby napr. ozvučenie

S. Jazdecký klub Slávia SNV S OOO,-€ 3 OOO,-€ Organizácia jazdeckých pretekov
o cenu primátora mesta - Cena
Spiša, na prenájom zariadení,
predmetov, materiálne vybavenie,



náklady na služby

6. ŠKST GIZI, SNV (stolný 3 400,- € 2 OOO,-€ Účasť na súťažia ch IV. a V. ligy

tenis)
mužov a na stolnotenisových

1
turnajov v kategóriách muži a žiaci
v rámci okresu a kraja, na dopravu,
štartovné, registračné poplatky,

prenájom zariadení a predmetov,

materiálne vybavenie, vklady do

súťaží, odmeny pre trénera za 10
mesiacov

-- ·-
Spolu 18 793,17 € 8110,-€

Návrh komisie na poskytnutie dotácie - hlasovanie:

1. Tenisový klub 1901 SNV 800,- EUR ZA:5 PROTI: O ZDRŽALI SA: 1

2. Les pre ľudí. o.z. 400,- EUR ZA:6 PROTI: O ZDRŽALI SA: O

3. Hockey club, SNV 800,- EUR ZA:6 PROTI: O ZDRŽALI SA: O

4. Futbalový klub, SNV 380,- EUR ZA:6 PROTI: O ZDRŽALI SA: O

5. Jazdecký klub Slávia, SNV 800,- EUR ZA:6 PROTI: O ZDRŽALI SA: O

6. Šl<ST GIZI, SNV 0,- EUR ZA:6 PROTI: O ZDRŽALI SA: O

Uznesenie č. 10/2023
Komisia športu odporúča poskytnúťfinančnú dotáciu nižšie uvedeným športovým klubom vo výške:

1 č Tenisový klub 1 9 0 1 S N V 
2. Les pre ľudí. o.z.
3. Hockey club, SNV

4. Futbalový klub, SNV
5. Jazdecký klub Slávia, SNV

6. ŠKST GIZI, SNV

800,- EUR

4 0 0 38 EUR

800,- EUR

3 8 0 38 EUR

800,- EUR

0,- EUR

Vzhľadom na nedostatok finančných prostriedkov v rozpočte nebolo možné podporiť všetky žiadosti. Komisia
športu zvážila výšku podpory vzhľadom na charakter aktivity (pravidelné podujatie, cieľová skupina, miera

podpory pravidelného podujatia v predošlých rokoch).

Mgr. Rastislav Javorský zároveň uviedol, že po minulé roky sa v rámci dotácií neriešili dotácie na úpravu
lyžiarskych tratí, aj keď je to podpora športu pre všetkých a zo strany mesta sa jedná o vytváranie podmienok na
športovanie obyvateľov mesta. Navrhol preto, že buď nech to financuje mesto napr. cez oddelenie komunálneho
servisu alebo nech sa navýši rozpočet na prideľovanie dotácií, pretože inak ostáva malý rozpočet na podporu

podujatí a aktivít organizovaných žiadateľmi.

v tomto bode komisia športu hlasovala aj o návrhu Mgr. Rastislava Javorského na predloženie zmeny VZN do MSZ
s tým, aby primátor mesta nemal pri podpise možnosť meniť výšku navrhovanej dotácie. Jedná sa o dotácie do
výšky 1 500,- Eur, ktoré v zmysle platného VZN schvaľuje na návrh komisie primátor mesta.

Ing. Dana Mrnková uviedla, že túto kompetenciu primátora by bolo vhodné ponechať s tým, že pri plánovaní
rozpočtu na dotácie by mal mať k dispozícii určitý balík aj primátor napr. 5 000,- Eur, z ktorých by v prípade
potreby podporil tých žiadateľov, ktorých nepodporila komisia či už z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov
v rozpočte alebo z iných dôvodov. Takto to bolo riešené v minulosti a nedochádzalo k tomu, žeby primátor návrh
komisie zmenil, keďže dokázal dotáciu prideliť v rámci svojho „dotačného balíka".



Uznesenie č. 11/2023

Komisia športu žiada o vypracovanie zmeny VZN č. 2/2020 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišská Nová
Ves s účinnosťou od 1. 1. 2024 tak, aby primátor mesta nemohol meniť výšku dotácie navrhnutej komisiou
športu.

Hlasovanie za návrh uznesenia:
ZA: S PROTI: 1 ZDRŽALI SA: O

K bodu 5

PaedDr. Ing. JozefMitra, MBA informoval o plánovaných športových podujatiach.
Dňa 6.10.2023 v rámci „Európskeho týždňa športu #BeActive" mesto organizuje v krytej plavárni podujatie
„Plavecká štafeta miest", ktoré je zamerané na rekreačné a kondičné plávanie. Plavecká štafeta miest je
súčasťou programu Asociácie športu pre všetkých SR „Slovensko v pohybe." Je určená pre žiakov základných
a stredných škôl, taktiež pre širokú verejnosť. Možnosť zapojiť sa majú všetci záujemcovia bez ohľadu na vek.
Od októbra 2023 do júna 2024 oddelenie školstva Msú v spolupráci so základnými školami na území mesta
a centrom voľného času organizuje „Mestskú športovú olympiádu žiakov 1. stupňa ZŠ". V rámci tejto športovej
akcie v mesiaci október ZŠ, Nejedlého organizuje malý futbal, v mesiaci november ZŠ, Nad Medzou florbal,
v mesiaci december ZŠ, Lipová minibasketbal. V ďalšom období sa uskutočnia športové sútaže v disciplínach:
bedminton, vybíjaná, volejbal, atletika a hokejbal.

K bodu 6

Predseda komisie požiadal o spracovanie výzvy na predkladanie evidenčných listov a žiadostí športových klubov
na poskytnutie dotácii v kalendárnom roku 2024 a to v termíne do 5. 10. 2023. Zároveň poprosil o spoluprácu pri
spracovaní údajov z evidenčných listov, podľa ktorých sa rozdeľuje čiastka určená na dotácie na celoročnú činnosť
športových klubov. Upozornil, že v tomto roku sa bude meniť nápočet dotácií a to 50% prideľovaných na základe
počtu registrovaných športovcov v žiackych a mládežníckych kategóriách a 50% na základe doterajších kritérií. Na
túto skutočnosť je potrebné upozorniť športové kluby v rámci zasielanej výzvy na predkladanie žiadostí
a evidenčných listov.

Mgr. Rastislav Javorský navrhol predložiť návrh rozpočtu pre poskytovanie dotácií na celoročnú činnosť
športových klubov na rok 2024 vo výške 1% z rozpočtu mesta roku 2023.

Uznesenie č. 12/2023
Komisia športu žiada o navýšenie rozpočtu pre poskytovanie dotácií na celoročnú činnosťšportových klubov na rok
2024 na sumu zodpovedajúcu 1% celkového rozpočtu mesta na rok 2023.

Hlasovanie za návrh uznesenia:
ZA: 6 PROTI: O ZDRŽALI SA: O

K bodu 7
Neboli požadované ani podané žiadne doplňujúce informácie.

K bodu 8
V závere komisie predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie.

Oliver Búza v. r.
predseda komisie športu


